



## Møteprotokoll Styremøte

		Vår dato	Vår referanse
		01.09.21	SIHK 3/21
Referent	Møteleder		
Karl-Fredrik S. Velle	Karl-Fredrik S. Velle	<b>SIHK-møte nr. 3/21</b>	
Tilstede		Kopi til	
Ronald Rösler (RR)		Kontrollutvalget	
Steinar Sørum (SS) – sak 39, 40 og 43		Sportsligutvalget	
Marit Ewen (ME)		A-lagsutvalget	
Per-Inge Håland (PIH) – sak 41		Akademiutvalget	
Elin Skrettingland (ES)		Breddeutvalget	
Gry Lilleberg Brekka (GLB)		Markeds- og profileringsutvalget	
Enrique Arca (EA)		Valgkomiteen	
Karl-Fredrik S. Velle (KFV)			

Forfall:

<b>Møtested:</b>	Klubbhuset, Skien Fritidspark, Skien
<b>Møtedato/-tid:</b>	Onsdag 01. september, kl. 19:00-22:30

## AGENDA

<b>39/21</b>	<b>Godkjenne innkalling, sakliste og protokoll fra sist styremøte</b>	<b>KFV</b>
<b>40/21</b>	<b>Økonomi</b>	<b>RR</b>
<b>41/21</b>	<b>Status Breddeutvalget</b>	<b>PIH</b>
<b>42/21</b>	<b>Status Akademiutvalget</b>	<b>ME</b>
<b>43/21</b>	<b>Status A-lagsutvalget</b>	<b>ES</b>
<b>44/21</b>	<b>Status Sportsligutvalg</b>	<b>KFV</b>
<b>45/21</b>	<b>Status Markeds- og profileringsutvalget</b>	<b>KFV</b>
<b>46/21</b>	<b>Unntatt offentligheten</b>	<b>KFV</b>
<b>47/21</b>	<b>Dialog Skien kommune vedr. Skien Fritidspark</b>	<b>KFV</b>
<b>48/21</b>	<b>Tilbud fra R8 Edge</b>	<b>KFV</b>
<b>49/21</b>	<b>Internt utviklingsarbeid</b>	<b>KFV</b>
<b>50/21</b>	<b>Klubbhuskomite</b>	<b>KFV</b>



51/21	<b>Overgang til Spond Club som medlemssystem</b>	<b>RR</b>
52/21	<b>Tilbud fra XXL</b>	<b>KFV</b>
53/21	<b>Åpenhet</b>	<b>KFV</b>
54/21	<b>Forespørsel om fast garderobe for U16</b>	<b>KFV</b>
55/21	<b>Eventuelt</b>	
	a) Tine Handel	<b>KFV</b>
	b) Møteplan styret	<b>KFV</b>
	c) Dommer	<b>KFV</b>

---

## PROTOKOLL

- 39/21 Godkjenne innkalling, saksliste og protokoll fra sist styremøte**  
 Protokoll fra SIHK 2/21 innen kort tid på skienishockey.no. Det ble meldt inn tre saker til Eventuelt.
- Vedtak:** *Godkjent med tillegg til sakslisten. Styret godkjenner protokoll fra SIHK 2/21.*
- 40/21 Økonomi**  
 RR informerer. Likviditet OK. SIHK gjennomfører møte med One Accounting ila. september.
- Vedtak:** *Tatt til orientering.*
- 41/21 Status Breddeutvalg**  
 Høst-camp i høstferien lar seg ikke gjennomføre grunnet få trenere/instruktører. Vi prøver igjen til vinterferien.
- Det er behov for lagledere for U8, U10 og U11. Breddeutvalget undersøker, og rekrutterer. Videre behov for flere trenere på skøyte- og hockeyskole. Knut Vidar Giltvedt bidrar onsdager. Breddeutvalget har dialog med flere, og vil organisere trenere. Breddeutvalget skal også undersøke samarbeid med Herkules.
- PIH foreslår Mona Holmren og Vivian Nøstdal som medlemmer av Breddeutvalget.
- Vedtak:** *SIHK konstituerer Breddeutvalget med PIH som leder og Mona Holmren og Vivian Nøstdal som medlemmer.*
- 42/21 Status Akademiutvalget**  
 Akademiutvalget har fremforhandlet og ferdigstilt avtale med Mathuset. Avtale med Fades Gulset og Skien Maxitaxi er ferdigforhandlet, avventer signatur.



Akademiet mangler keepertrener. Det er ønskelig å se på en løsning for hele SIHK. Grunnet økonomi må dette utredes nærmere. Inntil videre organiserer EA keepertrening for akademi.

For å bedre inntektene til akademiet gjennomfører a-lag og akademi lotteridugnad sammen.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**43/21 Status A-lagsutvalget**

A-lagsutvalget har fremforhandlet en avtale med Den nye trafikkskolen, avventer signatur. Det arbeides med konkrete flere samarbeidspartnere.

A-laget har gjennomført spillermøte og tatt lag- og portrettbilder.

To treningskamper gjennomføres før sesongstart; borte mot TOIK 18.09 og hjemme mot TOIK 25.09.

Knut Vidar Giltvedt foreslås som medlem av A-lagsutvalget.

**Vedtak:** *A-lagsutvalget komplimenteres med Knut Vidar Giltvedt som medlem.*

**44/21 Status Sportsligutvalg**

Sportsligutvalg har startet sitt arbeid. Utvalget har utarbeidet referat fra første møte.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**45/21 Status Markeds- og profileringsutvalget**

Utvalget mangler medlemmer. SIHK promoterer på SIHKs kanaler.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**46/21 Unntatt offentligheten**

**47/21 Dialog Skien kommune vedr. Skien Fritidspark**

SIHK arbeider videre mot en samarbeidsavtale med SFP.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**48/21 Tilbud fra R8 Edge**

SIHK gikk gjennom tilbud fra R8 Edge om utviklingsmuligheter sammen med dem. Dette er positivt for SIHK, men kostbart.

**Vedtak:** *Grunnet økonomi avslår SIHK tilbudet.*

**49/21 Internt utviklingsarbeid**

SIHK vil gjennom høsten gjennomføre strategiarbeid. Ansvarlig KfV. Onsdag 15.09 gjennomfører akademiet og a-laget en felles trening hvor vi



gjennomfører første «brain storming» på strategiarbeidet sammen med spillerne. KFV utarbeider oppgaver, ME og ES ansvarlig for opplegg.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**50/21 Klubbhuskomite**  
Rutiner for klubbhus utarbeides. Noe innkjøp av materiell. Benytter medlemmer med kompetanse til å gjennomføre arbeidet. Ansvarlig ME og ES.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**51/21 Overgang til Spond Club som medlemssystem**  
Utsettes til neste styremøte.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**52/21 Tilbud fra XXL**  
Ikke mottatt tilbud ved møtetidspunkt. Behandles når forslag til avtale er mottatt.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**53/21 Åpenhet**  
SIHK ønsker å fremstå som et åpent idrettslag. Det er da ønskelig at protokoller og annen informasjon publiseres på hjemmesiden.

**Vedtak:** *SIHK publiserer protokoller åpent på SIHKs hjemmeside.*

**54/21 Forespørsel om fast garderobe for U16**  
Breddeutvalget og lagleder for U16 har ytret ønske om en fast garderobe for U16.

**Vedtak:** *SIHK godtar at det U16 har en egen fast garderobe. Lagleder avklarer med SFP. Er det behov for flere garderober til andre leietakere er U16 de første som må tømme garderoben.*

**38/21 Eventuelt**  
**a) Tine Handel**  
KFV har innhentet priser fra Tine Handel. Det anses som kostbart på nåværende tidspunkt jmf. andre avtaler SIHK har.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

**b) Møteplan styret**  
KFV informerte om behov for å flytte SIHK 4/21.

**Vedtak:** *SIHK 4/21 flyttes fra 06.10 til 28.09.*

**b) Dommer**







Det er behov for et møte med dommeransvarlig. ES og KFV gjennomfører møte med dommeransvarlig før neste styremøte.

**Vedtak:** *Tatt til orientering.*

Ronald Rösler

Steinar Sorum

Elin Skrettingland

Per-Inge Håland

Gry Lilleberg Brekke

Marit Ewen

Enrique Arca

Karl Fredrik Sandelin Velle

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX